
REKTÖR ZEYBEK’TEN KAHVALTILI GAZETECİLER GÜNÜ KUTLAMASI

10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü olması dolayısıyla, Gümüşhane Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Halil İbrahim Zeybek, Gümüşhane basını ile bir araya geldi.
Gümüşhane Üniversitesi Sosyal Tesisler altında yer alan Hasankeyf adlı sosyal
mekanda basına verilen kahvaltıda Gümüşhaneli gazetecilerle bir araya gelen
Rektör Prof. Dr. Halil İbrahim Zeybek, tüm gazetecilerin “10 Ocak Çalışan
Gazeteciler Günü”nü kutladı.
Kendisinin de rektör olarak atanmasının üzerinden bir yılın dolmasına az bir
sürenin kalmasıyla nedeniyle değerlendirmelerde bulunan Rektör Zeybek, Gümüşhane
Üniversitesi’nin son bir yıl içerisinde büyük gelişmeler gösterdiğini ve bu
gelişmeler ışığında durmadan, ara vermeden çalışmalarına devam ettiklerini
söyledi. Rektör Zeybek açıklamasında şunları söyledi:
“Çok değerli misafirlerimiz, basınımızın güzide temsilcileri; öncelikle 10 Ocak
Çalışan Gazeteciler Gününüzü kutluyorum. Eleştirinin olmadığı yerde gelişme
olmaz. Fakat iftira olmamalı, yaklaşık 20 bin öğrenci ve bin çalışanı olan bir
kurum olarak eleştiriye her zaman açığız. Burası büyük bir kurum ve yaptığımız
işler içerisinde eksik işlerde olabilir.  Basınımız çok değerli bir
paydaşımızdır, bizlere katkısı çok önemlidir. Üniversite olarak çok büyük bir
gelişme içerisindeyiz, basınımızda bizlere destek olduğu takdirde bizler hep
beraber gelişme göstereceğiz. Eleştiri haklı olunca katkı sağlayınca bizler için
önemlidir. Ahde vefa insanları gerçekten hem onurlandıran hem de mutlu eden bir
duygudur. Bu noktada da dernekleşme aşamasından bu güne gelinceye kadar
Gümüşhane Üniversitemiz için emek veren ilk yöneticilerimizden bu güne kadar
tuğla üzerine tuğla koyan kim varsa herkese canı gönülden teşekkür ediyorum.
Üniversitemiz 2008 yılında kurulan üniversiteler içerisinde potansiyel olarak
hem öğrenci sayısı hem de birçok özelliğiyle en önemli üniversiteler içerisinde
yer almaktadır. Burada bir yıldır üniversitemizde neleri yapmaya çalıştık,
neleri başardık bunları sizlerle paylaşmak istedik. Hepinizin bildiği gibi Sayın
Cumhurbaşkanımızın 21 Ocak’taki görev tevdisi sonucu 25 Ocak 2017’de göreve
başladık. Şehir-üniversite kaynaşması açısından bizler daima gayret içerisinde
olduk ve çalışmalar içerisindeyiz. Buradaki amacımız üniversite adına birlikte
düşünebilmektir. Üniversitede üretilen bilgiden önce şehrin o bilgiyi kullanması
faydalanması demektir. Rektör Yardımcımız Prof. Dr. Bünyamin Kocaoğlu’nun
başarıyla organizasyonunu yürüttüğü 1. Uluslararası Gümüşhane Sempozyumu
düzenledik. Üzülerek şunu belirtmek isterim, ilk günkü açılıştan sonra
sempozyumda Gümüşhaneli yoktu. Burada konuşulan konular Gümüşhane için son
derece önemli olan Turizm, Maden, Kültürel yapı, Eğitim gibi konulardı. Konular
hakkında çalışmalar yapan donanımlı uzmanlar bulunmaktaydı. Biz istedik ki
halkımız katılsın buradan verilecek bilgilerle faydalansın, farklı kesimlerden
gelenler ile iletişim halinde olsunlar. Fakat ilk günün ardından bizler
izleyiciler arasında istisnalar dışında pek fazla bir Gümüşhaneli göremedik.
Gümüşhane Üniversitesi olarak şehre daima katkı sağlama düşüncesi içerisindeyiz.
Bu amaçla da bazı problemlerimiz noktasında üniversitemizdeki öğretim üyelerimiz
yaptıkları araştırmalarla ciddi katkılar sağlamaktadırlar. Başta bilindiği üzere
hepimizin problemi olan bir hastanemiz var. Jeoloji Mühendisliğimizden, Harita
Mühendisliğinden,  İnşaat Mühendisliğinden arkadaşlarımız bu alanlar ile ilgili
çok önemli çalışmalar sürdürmektedirler. İlçelerimizden şehrimizden gelen çok
farklı alanlardaki konularda uzmanlıkları kapsamında bilirkişi olarak katkı
sağlamaktadırlar. Bilgi bize rehberlik etmelidir. Bizlerde o kurumda üretilen
bilginin en üst seviyesinde Gümüşhaneliler olarak faydalanmamız gerekiyor.”
dedi.
PROFESÖR SAYIMIZ 17’YE YÜKSELDİ
Bir yıl içerisinde Gümüşhane Üniversitesi’nde gerçekleştirilen projeler ve
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yapılması planlanan hedefler hakkında bilgiler veren Rektör Prof. Dr. Halil
İbrahim Zeybek, akademik yapısı değişen Gümüşhane Üniversitesinde daha öncesinde
2 Profesör ile görevi devir aldıklarını ve şuan itibariyle 16 Profesör ve atama
sürecinde olan 1 Profesör ile bu kadronun 17’ye yükseldiğini sözlerine ekledi ve
şunları söyledi:“Profesör sayımızda bir yıllık süreç içerisinde yüzde 800 gibi
bir artış sağlamış olduk. Kısmet olursa bu sayının çok kısa bir süre içerisinde
40’lara ulaşacağını ümit ediyoruz. Bu sayıların artması birçok bakımdan
önemlidir. Birikim her geçen gün artıyor, eğer bir mesleki sorumluluk zafiyeti
yoksa akademisyenliği yükseldikçe donanım ve birikimi artmaktadır. Dünya artık
lisans öğreniminden lisansüstü Yüksek Lisans, Doktora öğreniminde geçiyor. Bizim
de Doktora programları açabilmemiz lazım. Üniversite sıralamalarındaki
kriterleri hepimizi biliyoruz. İmkânları çok farklı olmasına rağmen
üniversiteler aynı kriterlerle sıralanıyor. İmkânların farklılıkları açısından
örnek vermek gerekirse bizim Bilimsel Araştırma Projeleri ödeneğimiz bu yıl 463
bin lira, başka üniversitelere baktığımız zaman Tıp Fakültesi olan
üniversitelerin sadece Tıp Fakültesi’nin döner sermayesinden Bilimsel Araştırma
Projelerine her ay 1 Milyon 500 bin lira ödenek ayrılıyor. Buda yılda 18 Milyon
lira olmaktadır. Baktığımız zaman bu kadar büyük bütçeli üniversitelerle
yarışmak durumunda kalıyorsunuz. Bu yarış nasıl olur, daha çok fedakârlık
yaparak, genel bütçe dışında gelirler oluşturarak bunu yapabileceksiniz. Bir
başka kriter de mezun Doktora sayısı, üniversitemizde şimdiye kadar Doktora
mezunu vermemiş. Doktora programlarının açılması için Profesör olması lazım.
Profesör sayısının artması bu anlamda da önemlidir.”
Yapılan çalışmaların Gümüşhane halkı ve Gümüşhane Üniversitesi’nin kaynaşması
için önemli olduğunu dile getiren Rektör Zeybek, bu yolda basınımızın büyük
desteklerini beklediklerini dile getirdi.
Gümüşhaneli gazetecilerden gelen eleştiri ve talepleri değerlendiren Rektör
Prof. Dr. Halil İbrahim Zeybek: “Öğrencilerimiz buradan mezun oldukları sonra
onları burada sosyal, kültürel maddi ve manevi bakımdan mutlu edebilirsek, bir
ömür boyu rahatlıkla Gümüşhane’nin rehberliğini yapacaklardır. İnsanın olduğu
yerde olumsuzluklar her zaman yaşanabilir. Bizlere düşen tedbirler almak hep
birlikte bunları azaltabilmektir.”dedi.
Kahvaltının sonunda Rektör Prof. Dr. Halil İbrahim Zeybek katılan ve katkı
sağlayan bütün basın mensuplarına teşekkür ederek, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler
Gününün kutlu olmasını diledi.
(Haber Kaynağı: Niyazi Poyraz: Gümüşhane Üniversitesi Kurumsal İletişim
Koordinatörlüğü)

 


